
BR.0012.7.11.2019 

Protokół posiedzenia 
Komisji Gospodarki Komunalnej 

Rady Miasta Gliwice kadencji 2018-2023 
w dniu 25 listopada 2019 r., godz. 15.30 

Przewodniczący Komisji Jacek Trochimowicz otworzył posiedzenie Komisji, powitał 
zebranych radnych i zaproponował przyjęcie następującego porządku obrad:  

1) Druki sesyjne. 

2) Sprawy bieżące i korespondencja. 

Nie zgłoszono uwag do zaproponowanego porządku obrad. 

Ad 1) Druki sesyjne. 

a) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
nieruchomości zamieszkałych oraz określenia warunków i trybu składania deklaracji 
o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za pomocą środków 
komunikacji elektronicznej (druk nr 186). 

Przewodniczący Komisji Jacek Trochimowicz przedstawił projekt i poprosił radnych 
o ewentualne uwagi. 

W związku z brakiem głosów, Przewodniczący Komisji poprosił o przegłosowanie opinii w 
sprawie projektu uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych: 6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
zaopiniowała projekt pozytywnie. 

b) Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich 
przechowywanie na parkingu strzeżonym (druk nr 187). 

Przewodniczący Komisji Jacek Trochimowicz przedstawił projekt. 

Radny Krzysztof Kleczka zastanowił się, z czego wynika, zapisane w § 1, rozgraniczenie 
na dwa przedziały czasowe. Jednocześnie radny uznał to za detal. Który nie wpływa na 
meritum uchwały. 

W związku z brakiem głosów, Przewodniczący Komisji poprosił o przegłosowanie opinii w 
sprawie projektu uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych: 6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
zaopiniowała projekt pozytywnie. 

c) Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie Statutu Miasta Gliwice (druk nr 194). 

Przewodniczący Komisji Jacek Trochimowcz zapytał, czy członkowie Komisji chcieliby 
przedyskutować, a następnie przegłosować opinię w sprawie projektu. 

W związku z brakiem głosów, Przewodniczący Komisji poprosił o przegłosowanie opinii w 
sprawie projektu uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych: 6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
zaopiniowała projekt pozytywnie. 



Ad 2) Sprawy bieżące i korespondencja. 

a) Prośba Stowarzyszenia „Gliwicka Inicjatywa Obywatelska” o wyrażenie opinii w sprawie 
podnajmu części lokalu użytkowego przy ul. Zwycięstwa 26 na rzecz Posłanki RP Marty 
Golbik oraz Senatora RP Zygmunta Frankiewicza ( w sprawie BR.0012.17.34.2019, kor. 
nr UM.935212.2019). 

Przewodniczący Komisji Jacek Trochimowicz zreferował sprawę. Zapowiedział 
również, że, ze względu na członkostwo w ww. stowarzyszeniu, nie weźmie udziału 
w głosowaniu w sprawie wyrażenia opinii. 

W głosowaniu udział wzięło 5 radnych: 4 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. Komisja 
zaopiniowała projekt pozytywnie. 

b) Pismo zarządców nieruchomości w sprawie usług świadczonych przez firmę Remondis 
(w sprawie BR.0012.17.35.2019, kor. nr UM.908267.2019). 

Przewodniczący Komisji Jacek Trochimowicz omówił pismo i zaproponował zwrócić 
się do p.o. Prezydenta Miasta z prośbą o stanowisko. 

Komisja zwróci się z pismem jw. 

c) Pismo mieszkańca w sprawie mogiły żołnierzy przy ul. Berbeckiego (w załączeniu, 
kor. nr UM.917168.2019). 

Przewodniczący Komisji Jacek Trochimowicz przedstawił pismo. 

Komisja postanowiła zwrócić się do p.o. Prezydenta Miasta z prośbą o informacje w tej 
sprawie. 

d) Pismo przewodnie Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości w sprawie projektu uchwały 
o zmianie uchwały w sprawie Statutu Miasta (kor. nr UM.900036.2019) – Komisja 
zapoznała się. 

e) Pismo przedsiębiorcy w sprawie podłączenia kanału odprowadzania wody deszczowej z 
budynku przy ul. Liliowej 3 (kor. nr UM.836548.2019). 

Przewodniczący Komisji Jacek Trochimowicz przypomniał sprawę, którą już Komisja 
wcześniej podejmowała. Komisja zwróci się z pytaniem do p.o. Prezydenta Miasta o 
aktualny stan sprawy. 

f) Pismo przewodnie do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej (w 
załączeniu, kor. nr UM.881206.2019) – Komisja zapoznała się. 

g) Skarga na uchwałę nr X/217/2015 z dnia 8 października 2015 r. w sprawie 
wprowadzenia na terenie miasta Gliwice opłaty targowej […] (kor. nr UM.886724.2019) 
– Komisja zapoznała się. 

h) Odpowiedź na pismo Komisji w sprawie możliwości przejęcia sieci wodno-kanalizacyjnej 
(w sprawie nr BR.0012.17.32.2019, kor. nr UM.911315.2019). 

Przewodniczący Komisji Jacek Trochimowicz odczytał pismo zapowiedział 
skierowanie odpowiedzi do nadawcy. 

i) Pismo przewodnie do Raportu o stanie realizacji zadań oświatowych (kor. 
nr UM.822351.2019) – Komisja zapoznała się. 

j) Pisma w sprawie podmiotów, w których w 2020 r. może być wykonywania praca na 
cele społeczne (kor. nr UM.925227.2019, UM.934696.2019) – Komisja zapoznała się. 

k) Zaproszenie na szkolenie (kor. nr UM.913416.2019) – Komisja zapoznała się. 



Radny Zdzisław Goliszewski poinformował, że zwrócił się do niego z interwencją 
mieszkaniec, który poskarżył się, że nie zezwolono mu na zostawienie odpadów w Punkcie 
Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych (PSZOK), wskazując na zbyt duży tonaż. 

Radny Piotr Gogoliński wyjaśnił, że ilość odpadów przyjmowaną w PSZOK-u 
ograniczono, żeby zamiast mieszkańców nie korzystali z niego przedsiębiorcy. Przyjęte 
zostało, że, podczas standardowego remontu mieszkania, nie przekracza się pewnej 
wielkości wytwarzanych odpadów budowlanych. W związku z powyższym uznano, że 
dopuszczalny tonaż samochodu przywożącego odpady na wysypisko nie może przekraczać 
3,5 tony. 

Radny Krzysztof Kleczka poinformował, że w październiku przetestował działalność 
PSZOK. Wyjaśnił, że nikt go nie zapytał, czy jest mieszkańcem Gliwic, wystarczyła gliwicka 
rejestracja. 

Przewodniczący Komisji Jacek Trochimowicz potwierdził, że pojawiały się już relacje, 
że z PSZOK korzystają osoby niebędące mieszkańcami Gliwic. 

Wobec braku dalszych głosów, Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie. 

Protokołowała 

(-) Marta Stradomska 

Przewodniczący Komisji 

Gospodarki Komunalnej 

(-) Jacek Trochimowicz 
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